

附件

曾飞同志简历

(中英文)

曾飞，出生于1988年8月，现为国家统计局统计设计管理司高质量发展统计监测评价处处长。2008年毕业于中国农业大学，获经济学学士学位；2015年毕业于中国人民大学，获公共管理硕士学位；2012年获统计师，2019年获社会工作师、经济师。

2009年至今在国家统计局工作，主要从事统计制度方法改革、统计监测评价、统计分析和指数研究等工作，参与制订《国民经济行业分类》等国家统计标准，组织制定京津冀区域协同发展指数、长三角区域发展指数等统计监测评价指数，推动协调相关部门共同落实联合国2030年可持续发展目标统计监测，积极参与联合国统计司国际标准产业分类（ISIC）修订和SDG2030全球指标框架修订等国际统计合作交流，撰写的多篇论文获得国家统计局统计建模相关奖项。

Mr. ZENG Fei, born in August 1988, serves as the Director of the Division of Statistical Monitoring and Evaluation for High Quality Development, Department of Statistical Design and Management, National Bureau of Statistics of China. He got his Bachelor Degree

of Economics from China Agricultural University in 2008, and Master Degree of Public Administration from Renmin University of China in 2015. He obtained the national qualification of Statistician in 2012, and qualifications of Social Worker and Economics Professional in 2019.

Since 2009, Mr. ZENG Fei has been working at the National Bureau of Statistics of China, mainly engaged in the reform of statistical methodologies, statistical monitoring and evaluation, statistical analysis, and index compiling research. He participated in the formulation of national statistical standards such as the Industrial Classification for National Economic Activities, and organized the development of several statistical monitoring and evaluation indices, including the Beijing - Tianjin - Hebei Regional Coordinated Development Index and the Yangtze River Delta Regional Development Index. He coordinated relevant government ministries to jointly implement the statistical monitoring of the United Nations 2030 Sustainable Development Goals. He actively participated in international statistical cooperation, such as the revision of the International Standard Industrial Classification (ISIC) and the SDG 2030 Global Indicator Framework. Several of his research papers have received awards in statistical modeling and analyzing from the National Bureau of Statistics .